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Voorwoord
Voor je ligt hel jaan/erslag over 2000 van PerspectieF, ChnstenUme-jongeren (met daann ven,verkl 
zowel het GPJC als het RPF-)ongeren verslag)

Getracht ts om zoveel mogetijk een geheel van de dne verslagen le maken Hr zi|n dus ook geen dne 
verslagen meerte onderscheiden in diljaarverslag Het helejaarwaren de GPJC en de RPF-jongeren 
at duideli|k met elkaar verweven in een fusie-onderzoeks-proces Daarnaast zijn de meeste activiteiten 
ook bedoeld geweest voor onderlmge kennismaking Zo was er de Harlstochtavond in Drachten 
(februan 2000) waarbij de RPF-jongeren de GPJC uitnodigde en het congres over Onderwijs (begin 
April 2000) waarbij de uitnodigmgen andersom gencht waren

Er is geprobeerd om het document zo leesbaar en dus zo kort mogeli|k le maken, zodat dit ook de 
besprekmg op de aankomende Algemene Vergadenng van 28 apnl ten goede mag komen

Veel is er dit jaar gebeurd en veel mocht er bereikt worden Een meuwe jongerenorgamsalie mocht 
worden vormgegeven en daarmee mocht ook een duidelijk chnstelijk geluid gebrachl worden Dat dit 
geluid ook duidelijk opgevangen is, blijkt uil de vele persaandacht die o a het fusieproces mocht 
knjgen
We hebben dit met kunnen doen, zonder de hulp van onze Hemelse Vader, die ons met Zi]n zegen 
en Zijn Geest de kracht heeft gegeven waar wij Hem o a op 13 mei en 23 September om hebben 
gebeden Geloofd zi| deze onze Heed

Veel leesplezter,

Bert Heuvelman,
Secretans Algemeen bestuur PerspectieF

Jaarverslag GPJC, RPF-jongeren en PerspeclieF



Inleiding

Sinds 23 September 2000 bestaat er een meuwe pohtieke jongerenorganisatie (PJO) als opvolger van 
de GPJC en de RPF-jongeren PerspeclieF, Chnslenllnie-jongeren is die dag geboren en is smdsdien 
hard bezig om zichzelf te ontwikkelen tot een volwaardige jongerenorganisatie

Oil jaar is gekenmerkl door groei Flet eerste half jaar door de groei naar elkaar en het tweede half jaar 
door de groei van PerspeclieF Onderzoekscommissie Hermes (die de fusie voorbereid heeft) heeft 
het jaar gedommeerd, soms ten koste van andere activiteiten, maar het onderzoekstraject en daarna 
de vonngeving van de meuwe orgamsatie waren dan ook van zeer wezenlijk belang voorde toekomsl 
van de orgamsatie
En bij het onlstaan van PerspeclieF was ook deze vormgevmg uileraard nog niel compleel Mel vallen 
en opstaan waren er nog heel wat wielen weer opmeuw uil le vmden Veel dmgen waren met meer 
vanzelfsprekend en moeslen weer opmeuw ontdekt en uitgezochl worden Vooral het zoeken naar 
kader, mensen weer opmeuw enthousiasmeren en veel orgamsatonsche werkzaamheden door het 
bestuur kostte veel tijd en energie
Dit jaar was ook een duur jaar, veel eenmalige uitgaven, zoals de notanskoslen, twee meuwe 
websites fwww ebale nl en www PerspeclieF nu) een meuwe huisstijl, bnefpapier en meuwe 
promolieartikelen veroorzaaklen een tekorl op de begrotmg Hierover in het financiele jaarversiag 
meer
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Bestuur & Leden
Samenstelling
Op 23 September 2000 werden de besluren van RPF-jongeren en GPJC volledig samengevoegd Oil 
ps lot de Algemene Vergadenng van 28 apnl hel officiele bestuur Uit dit bestuur zi|n een groot aantal 
bestuursleden feitelijk afgetreden Hoewel ze formeel nog tot de Algemene Vergadenng van 28 apnl 
tot hel bestuur behoren, zijn ze feitelijk met meer actief Het bestuur dat verder ging bestond uit 
sommige bekende gezichten uit de oude GPJC- en RPF-jongeren besturen aangevuld met een aantal 
meuwe leden Feitelijk zijn zij dus nog met verkozen, maar zij functioneerden met het mandaat van het 
officiele bestuur

Niel meer actief smds 23 September 2000

Namens GPJC Koen de Snoo (voorzilter), Alko Afman (secrelans), Jelle Bezemer 
(penningmeester), Aldnk Dijkstra (coordinator sector projecten), Johan Kampmga (coordinator 
sector Intern)

Namens RPF-jongeren Pieter van der Zwan (secretans), Korsliaan Paap (penningmeester), 
Dirk van der Lmgen (hoofdredacleur Alert), Noreen Kuijl, Manon Kievie!

Het operationele bestuur zag er vanaf 23 September als votgt uit

• Voorzitter
- Intern
- Extern

• Secretans
• Intern
• Penningmeester
< Politieke verdiepmg
• Extern
• Hoofdredactie Perspex

Annette van Kalkeren 
Hans Valkenburg
Bert Heuvelman (meuw aangetreden) 
Hadassa Ytsma
Wiebrand Cnossen (meuw aangetreden) 
Frank Visser 
Gerben van't Hof 
Siebe Sielsma

Daarnaast werd het bestuur ondersteund door de bureaumedewerker Dit is nog steeds Wietse de 
Boer

In de loop van hel afgelopen half jaar moest Hans Valkenburg helaas lerugtreden als voorzitter extern 
Werk en PerspeclieF waren helaas met meer te combmeren Hans bleef wet betrokken bij het bestuur 
als bestuurshd Politieke verdiepmg Hadassa Ytsma moest door persoonlijke omstandigheden haar 
werk als bestuurlid intern helaas neerleggen Inmiddels is Hester Preesman zich at druk aan het 
mwerken om deze vacanle besluurspost intern over te nemen

Op de Algemene Vergadenng van 28 apnl zal hel meuwe bestuur voorgedragen worden voor 
verkiezmg

Ledenaantal

Het ledenaantal is in hel afgelopen half jaar lichl afgenomen, wet hebben we veel meuwe leden 
mogen verwelkomen en dal kunnen met veel politieke jongerenorgamsaties (PJO's) zeggen De 
oorzaak voor de afname van het ledenaantal is enn te vinden dal twee ledenbestanden in elkaar 
geschoven zijn, dubbelleden (eerder zowel lid van GPJC als RPF-jongeren) gewoon lid zijn geworden 
en hel besland is opgeschoond is van wanbelalers
Op dit moment heeft PerspeclieF 2 527 leden en 313 donateurs PerspeclieF, ChnslenUme-jongeren 
is daarmee de op den na groolsle PJO in Nederland Mel gemiddeld 15 lot 20 meuwe leden per 
maand is zij ook nog eens een van de snelsl groeiende PJO's
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Algemene Vergadenngen (AVj 
(beleidsplan hfst 4 2)

13 niei 2000, gezamenhjke AV van de GPJC en de RPF-jongeren
Op deze dag werd aan de leden de conclusie van de werkgroep Hermes voorgelegd Deze werkgroep 
had zich een halt jaar lang bezig gehouden met een onderzoek naar een mogelijke fuste tussen hel 
GPJC en de RPF-jongeren De leden hadden. middels een enquete, posilief gereageerd op de koers 
die beide besluren voeren en die de werkgroep Hermes ook voor ogen stond 'Fusie op zo kort 
mogelijke en verslandige tenmijn’ Ook op deze AV waren er alleen maar positieve geluiden te horen 
Er werden geen wijzigingen voorgesleld De besturen kregen op deze manier het mandaat van de 
leden om op de mgeslagen weg verder te gaan De beide besturen beslolen het voorstel in stemming 
te brengen Op 22juli gebeurde dit bij het GPJC en op 05 augustus bij de RPF-jongeren

22juh 2000, AV GPJC
Op deze dag was het quorum van de vereniging (1/4 van het aantal leden) met aanwezig Het voorstel 
kon derhalve met in stemming gebracht Er moest een tweede AV belegd worden waarop het quorum 
met meer vereisl is

05 auguslus 2000 AV RPF-]ongeren
Voor deze AV geldt hetzelfde, er moest helaas geconstateerd worden dat het vereisle quorum (bij de 
RPF-jongeren was dit 2/3 van hel aantal leden) met aanwezig was en ook hier kon hel voorstel met m 
stemming worden gebracht

23 September 2000
nadat op 22 juli, respechevelijk 05 augustus, de vereisten quora met gehaald waren werd er op 23 
September 2000 een tweede AV bij beide veremgingen gehouden Op deze kon er ongeacht hel 
aantal aanwezigen over de fusie worden gestemd Bij de GPJC gold wel dal ledereen unamem met 
hel fusievoorstel moest mstemmen wegens een statutaire regel die wijzigingen van de grondslag 
alleen mogelijk maakt met algemene stemmen Bij de RPF-jongeren was een tweederde meerderheid 
voldoende In beide vergadenngen werd het fusievoorstel unamem aangenomen zodat PerspectieF 
was geboren s Middags werd de eersle Algemene Vergadenng van PerspectieF gehouden waann 
o a de reglementen, de begrolmg en het beleidsplan werden goedgekeurd

Als bijlage bij diljaarverslag ontvangenjullie notulen van 23 September

Bestuursvergadenngen (AB,s)
(beleidsplan hfst 9 2)

Hel besluur belegl maandelijks een Algemene Besluursvergadenng Deze zijn volgens hel 
beleidsplan bedoeld om commissies. werkgroepen en projectgroepen le facilileren, te cobrdineren, te 
inspireren en tevens le zorgen voor voldoende mankracht Vooral het zorgen voor voldoende 
mankrachl is nog een probleem geweest, het afgelopen jaar Op de AB's werden ondermeer de 
volgende zaken aan de orde gesteld
(de volgende besluursvergadenngen zijn stnds de fusie gehouden)

• AB 06-09-2000
De eerste avond waarop het besluur in de meuwe samenstellmg vergaderde, ondanks dal de 
fusie nog geen feit was Meteen waren er een aantal dnngende zaken Zo moest de taakverdelmg 
bmnen hel besluur geregeld worden. werd een meuw jaarplan besproken, werd de begrolmg voor 
het meuwe seizoen gepresenteerd en werd hel concept-Huishoudelijk Reglement (HR) bmnen het 
besluur vaslgesteld Dit alles in het kader van de voorbereiding op de komende fusie-ALV

. AB 28-09-2000
AHereerst was er grote dank voor het genomen besluit lot fusie Wel waren er dubbele gevoelens 
over mode lage opkomst en het feit dat alle voorstellen zonder slag of stool door de leden waren 
aangenomen Er was bijvoorbeeld geen enkele vraag gesteld over het fusievoorstel en het HR
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Daarnaast lagen er nog een aanlal jundische formahteiten die nu door het bestuur afgehandeld 
moesten worden
De ledenadmmislralie was een punt van zorg Het bleek veei werk om de beide 
ledenadmmistralies van het GPJC en de RPF-jongeren in elkaar te schuiven 
Er werd gesproken over de opzet van een promotiecommissie De website gmg bijna de lucht in, 
de voorbereidingen voor de excursie naar Straalsburg zijn goed op schema en in Groningen werd 
er geprobeerd om een PerspectieF-cafe van de grond le knjgen

. AB 19-10-2000
Er is een self-help-toolkit voor alle Kiesveremgmgen ontwikkeld De bedoelmg hiervan is om vanuit 
PerspecheF, ChnstenUme-jongeren de Kiesveremgmgen te stimuleren omjongeren in de buurt le 
belrekken bij de plaatselijke politiek of afdelmg Dit pakket zal op het UmeCongres (18-11) 
uilgedeeld worden aan alle kiesveremgmgen
Er is contact geweest tussen PerspecheF, Jonge Socialislen (in de PvdA) en een aantal Molukse 
jongeren over mogelijke politiek acties van de PJO's wat betreft de huidige situatie op de 
Molukken De mogelijkheid bestaat dat een bestuurslid met 2Vandaag en het ND naar de 
Molukken zal gaan Het bestuur moet nu zo snel mogelijk veel informatie verzamelen over deze 
situatie om een standpunt te kunnen mnemen

. AB 09-11-2000
Er is twee keer mlensief overleg geweest met Jonge Socialislen en de Molukse jongeren 
Afgesproken is dat er een discussieavond georgamseerd zal worden op 17-11, waarop Molukse 
orgamsahes worden uitgenodigd en er dmv een deskundig panel gediscussieerd zal worden 
over wat er politiek mogelijk is Het idee om naar de Molukken at te reizen is afgeblazen omdal dit 
te duur en te nsicovol is en te wemig rendement oplevert
Hans meldt deze avond dal hij helaas moet stoppen met zijn voorzitterschap Werk en 
voorzitterschap waren met meer combmeren Wei blijft hij als bestuurslid Politieke Verdiepmg 
betrokken in het bestuur
De eerste Perspex is verschenen, hij is erg mooi geworden Wei zijn er zorgen over de financiele 
huishoudmg van Perspex De boekhoudmg is ook nog reden voor zorg Er is geen mzicht in de 
stand van zaken en de twee oude boekhoudmgen moeten nog in elkaar geschoven worden 
Inmiddels is de promotiecommissie volledig van start

• AB 07-12-2000
De congrescommissie is samengesteld en loop! goed Het congres gaat over landbouw in de 21e 
eeuw en zal plaatsvmden op 24 en 25 februan
Er komt weer emg overzicht in de financien Het blijkt dat PerspecheF een tekort op de begrotmg 
zal hebben Dit komt vooral door grote incidentele uilgaven als twee meuwe websites, meuw 
promotiemalenaal en een meuwe huisshjl, logo's en vooral de nolanskosten etc Dit tekort is aan 
te vullen uit het reservenngsfonds Oil is er per slot van rekenmg voor zulk soort situaties 
Intern Er is een ruwe inventansalie gemaakt van de nog beslaande lokale afdelmgen en er is een 
opzet gemaakt voor een kaderdag Dit d m v een bnef die naar alle leden gegaan is Veel leden 
widen wel actief worden, maar weten met hoe en waar Het bestuur kan deze leden heel goed 
gebruiken en via een kaderdag kunnen bestuur en leden tot elkaar komen
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Activiteiten
In de penode van het fusieproces is het aantal groolschahge activiteiten beperkt gebieven Toch zijn 
er door hel hele jaar been nog best veel activiteiten georgamseerd Met de Komst van PerspectieF, 
ChnstenUme-jongeren is erweer extra veel aandacht besteed aan de activiteiten, de proiecten die de 
leden betrekken bij de organisalie PerspectieF heeft in haar beleidsplan met voor niels aangegeven 
een projectorgamsatie te willen zijn In deze opzet is de organisalie zekergeslaagd en zal ze ook in de 
komende jaren hopelijk verder groeien

• Hermes
Vanaf december '99 tot aan de gezamenlijke ALV van 13 mei is er een grole werkgroep, in 
opdracht van beide jongerenbesturen, bezig geweest met een onderzoek naar de mogelijkheden 
van een fusie tussen het GPJC en de RPF-jongeren Er waren verschillende subwerkgroepen 
bezig met onderwerpen als, commumcatie, reglemenlen en slatulen, financien, missie en visie 
etc Zij zijn lot de conclusie gekomen dal fusie op korte lermijn zeer v/onsnhjk is Daarbij was 
meleen een plan van aanpak hoe de meuwe jongerenorgamsatie vorm moest knjgen Het plan 
werd op de ALV van 13 mei 2000 gepresenteerd aan de leden Hieraan vooraf gmgen een 
inlentieverklanng, een enquete,

• Congres (hfst 4 3 beleidsplan)
Bij hel GPJC was het de gewoonte om een congres een keer perjaar, vierdagen te laten duren, 
van vnjdagmiddag tot maandagochtend werd er in een gezellige sfeer geluisterd naar sprekers, 
gediscussieerd met een forum en geleerd in workshops Bij de RPF-jongeren werd hel congres 
twee keer per jaar gehouden en duurde dan een dag PerspectieF heeft gekozen voor 
tweejaarlijks een eendaags congres (met een overnachtmg de avond ervoor) met daarbij een 
werkbezoek ongeveer een maand na het congres Een congres behandelt een politiek thema op 
verschillende manieren, sprekers, fora en workshops zijn vaak de gebruikelyke programma 
onderdelen In 2000 is er een congres gehouden

- Onderwijs (31-03 tot 03-04 2000)
Begin apnl 2000 werd er voor het eerst een gezamenhjk congres gehouden Onderwerp van 
het congres was Onderwijs Onderdelen die aan de orde kwamen waren o a de 'zwarle 
scholen' -problemaliek, de toekomst van het chnstelijk onderwijs, de tweede fase en het 
mjpende lerarentekort
De opkomst viel een beetje tegen, (circa 40 personen) vooral omdat hel een mogelijkheid was 
om als RPFj-er kennis te maken met het GPJC en andersom, maar de sfeer daarentegen was 
erg gezelhg De workshops waann o a gestoeid werd met het opstellen van moties werd ook 
door ledereen zeer gewaardeerd

• Buitenland Excursie (hfst 4 5 beleidsplan)
In November 2000 is PerspectieF op bezoek gegaan bij de RPF/GPV/SGP - Eurofractie Het 
deelnemersaantal was ongeveer 20 personen Weliswaar wat laag, maar toch meer dan genoeg 
om er een zeer gezellige sfeer van te maken Er is rondgekeken in de gebouwen van de EU, er is 
gedmeerd met de Europariementaners en er is uitgebreid kennisgemaakt met de stad 
Straalsburg Op het deelnemersaantal na (dit was jammer genoeg erg laag) was het een zeer 
geslaagde achviteit De deelnemers waren er unamem laaiend enthousiast over en de excursie 
zal dan ook zeker herhaald worden

• PerspectieF Cafe (hfst 4 6 beleidsplan)
Een meuwe activiteit die hoort bij een meuwe poliheke jongerenorgamsatie 
Woensdag 08 november (toekomst van de technologie) en woensdag 13 december (actuele 
politiek) werd voor de eerste keren het PerspectieF Cafe geopend Alleen de opkomst was nog 
wat laag, maar he! bestuur heed er alle vertrouwen in dat dat wel goed komt, nu men ook in 
Kampen en Groningen probeert om hetzelfde concept van de grand te knjgen
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Hartstocht (hfst 4 10 beleidsplan)
Hartslocht is een politieke late-nighl-show, waar de verschillende programmaonderdelen elkaar in 
snel tempo opvolgen Naast discussie is er muziek, cabaret en zijn er politieke gasten Al veel 
ChristenUniepohlici zijn te gast geweest op deze Hartslochtavonden In 2000 zijn er 3 
Hartstoctitavonden gehouden

- Hartstocht Drachlen 27-02-2000
Op 27 februan was er een Hartstochtavond voor zowel de RFF-jongeren als de GPJC-ers Zo 
konden de leden elkaar al een beetje leren kennen Het onderwerp was, ‘asielzoekers 
Daarnaasl ging het natuudijk overde ChnstenUme, die een maand daaivocir geboren was De 
opkomst was erg vnj goed, voornamelijk voor eigen leden (ongeveer zo'n 40 deelnemers) In 
totaal waren er ongeveer 70 tot 80 deelnemers Andre Rouvoet en Jakob Roggema 
(Provinciale Staten GPV, Groningen) waren de gasten van het programma 
Ondanks dal de locatie met helemaal cenlraal lag, was er dus toch een hoge opkomst en een 
erg sfeervolle bijeenkomst

Hartstocht Flevo 18-08-2000
Op het Flevo Totaal Festival had PerspectieF een stand In een van de tenten werd ook een 
Flartstochlavond gehouden Te gast waren o a Jan Geluk, van de WD, en been van Dijke 
(RPF, ChnstenUme) Het onderwerp van deze avond was 'het ruimtegebrek in Nederland' (Se 
nota Ruimtelijke Ordemng) en 'de betrouwbaarheid van de overheid' Het waren moeilijke 
maar toch wel degelijk relevante onderwerpen De opkomst was uitzonderlijk hoog (ongeveer 
150 personen) Licht- en geluidstechniek waren met goed geregeld, maar desondanks was er 
toch een ontzettend leuk programma De discussie kwam pas wat laat op gang, maar was 
loen ook kwaiitatief erg hoog Zelfs na afloop gmg de discussie door zodal Geluk en Van Dijke 
maarmoeilijk weg konden komen

Hartstocht Den Haag 22-11-2000
Het onderwerp van deze avond was 'Veilig voedsel' Er waren zo'n 40 tot 50 deelnemers 
(voornamelijk studenlen) en daar waren we heel tevreden mee Ook omdat de locatie een 
aantal keren was veranderen De zaal ademde een zeer statige en deftige sfeer De 
ornamenlen aan het plafond en de zware gordijnen hebben zeker bijgedragen aan de sfeer en 
aan het niveau van de discussie Deze avond waren Dick Stellmgwerf en gemeenteraadslid 
van de fraclie in Den Haag Hetty Voogel Woerdenbag te gast Hetty gmg vooral in op de 
aantrekkmgskracht van (lokale) politiek en het vertrouwen dat politici hebben en zouden 
moeten hebben Dick Stellmgwerf was uitgenodigd om te komen praten en te discussieren 
over de veiligheid van ons voedsel Nog steeds een aclueel thema

• Molukken (hfst 5 2 beleidsplan)
Het bestuur werd in november geconfronteerd met een dnngende vraag of wij lets konden doen 
voor de siluatie op de Molukken In Nederland is een grote Molukse gemeenschap die zich grate 
zorgen maakle over de siluatie in hun moederland Zij voelden zich met gehoord en seneus 
genomen door de politiek Een aantal Molukse jongerenorgamsaties wilden over gaan tot harde 
terronstische aches De Molukse jongeren die daar met in mee wilden gaan zochten hun hulp bij 
PerspectieF en Jonge Socialisten in de PvdA Later zijn ook de Molukse jongeren die wel 
dreigden met aches, betrokken bij de politieke aches die Perspechef en Jonge socialisten wilden 
organiseren In eerste instanhe was het voor het bestuur zaak om veel mformahe uit kranten en 
hjdschnften te verzamelen Veel overleg en veel vergadenngen volgden en er werd gezocht naar 
wat we nu concreel kunnen doen voor de Molukken, welke politieke mogelijkheden er waren en 
wat precies het standpunt van PerspectieF, ChnslenUme-jongeren hierm zou zijn De kans was 
aanwezig dat een besluurslid van PerspectieF samen met 2Vandaag en het Nederlands Dagblad 
naar de Molukken zou kunnen afreizen, maar dit werd op het laatste moment afgeblazen, het 
nsico was te hoog en het rendemenl te laag

Op 8 december werd een discussieavond gehouden met veel Molukse orgamsahes en een 
deskundig panel Deze avond werd er gesproken over hoe het conflict zich ontwikkeld had en wat
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er politiek mogelijk was Er waren zo'n 50 jongeren aanwezig waarvan veel van Molukse afkomst 
Daarnaasl waren er nog meer gemteresseerden uil de Molukse gemeenschap aanwezig

Er zi|n bneven gestuurd naar de ministers van Aartsen (BuZa) en van Boxtel (Grote 
Stedenbeleid), waarm de kwestie ook bij hen is aangekaart Van minister van Aartsen is een bnef 
terug ontvangen Daarnaasl is er uitvoeng overleg geweest met E van Middelkoop (lid van de 
vaste Kamercommissie voor Builentandse Zaken voor de ChnstenUme) en zijn er gesprekken 
gevoerd met Manjke Vos (lid TK-fractie GroenLmks) en Usman Sanli (lid TK-fractie PvdA en zelf 
van Molukse afkomst) Het bestuur heeft nog een overleg bijgewoond van de vaste 
kamercommissie voor Buitenlandse Zaken met daarbtj ook de minister
Ten slotle zijn er nog persbenchten verstuurd overde kwestie en is er een open bnef geschreven 
aan de kerken in Nederiand Deze laatste is geplaatst m het ND en mede ondertekend door het 
CDJA en de Jonge Socialislen in de PvdA

PerspectieF heeft in haar beleidsplan uilgesproken dal zij wil kunnen msprmgen op belangn|ke 
actuele politieke ontwikkelingen De discussie rond de situatie op de Molukken was de eerste keer 
dat er inderdaad diepgravend op een onderwerp werd mgegaan Niet alles wat het bestuur had 
gewild kon helaas gebeuren en ook ontbrak het eigenlijk aan voldoende mankracht Hienn is het 
bestuur tegen een aanlal belangnjke leerpunten aangelopen, maartoch kan het bestuur tevreden 
terugkijken op het hele traject

• Scnpta's (hfst 5 3 beleidsplan)
Dit jaar is er hard aan de eerste scnpta gewerkt, te weten 'Hart voor Groen, scripts natuur en 
milieu' (W Althuis, P van Rijssen, M Vonk) Deze is aan het begin Van 2001 uilgegeven 
Daarnaast is er een scnpta over Creatieve Werkvormen (F Visser e a ) geschreven Deze is ook 
aan het begin van 2001 uitgegeven De laatste is ovengens geen echte scnpta, omdat het met 
een poliliekthema behandell

• Perspex (hfst 6 4 beleidsplan)
Perspex is het meuwe blad van PerspectieF 'Alert' en 'Plem' (resp de bladen van RPF-jongeren 
en GPJC) hielden op te bestaan en gmgen over in Perspex, de penodieke uitgave van 
PerspectieF, ChnstenUme-jongeren
Perspex is dit jaar tot nu toe twee keer verschenen Daan/oor hadden 'Alert' en 'Plem' samen al 
eens een dubbelnummer uilgegeven Het eerste nummer had als tilel 'Onderwijs, het grote tekorti' 
en het tweede nummer gmg over misdaad In februan 2001 is er bmnen het bestuur een evaluatie 
geweest n a v de eerste paar nummers van het blad

• Promotiecommissie (hfst 7 2 beleidsplan)
De promotiecommissie is vnj snel na de fusie ALV opgestart Er moesten eerst mensen gevonden 
worden die op hun vnje zaterdag, met het PerspectieF standje er opuit wilden trekken Daarna 
moest er gezorgd worden voor meuw promotiematenaal, meuwe folders, meuwe pennen en 
stickers etc etc De promotiecommissie heeft al op verschillende mamfestalies gestaan, 
waaronder de TU-dag in Kampen en een groot gospelfestival in de IJsselhallen in Zwolle, Winter 
Wonder Rock Met een leuk welkomspakkelje hebben de promotors enkele tientalien meuwe 
leden gemaakt en ondertussen genoten van het festival Mede door de promotiecommissie is 
PerspectieF een van de grootste groeiers onder alle politieke jongerenorgamsalies in Nederland

Het moge duidelijk zijn dat de promotiecommissie van groot beiang is voorde organisatie Zij zijn 
de eerste kenmsmakmg van veel mensen met PerspectieF Zij zi|n ook de bmnenkomer voor veel 
politick gemteresseerde jongeren en leveren de meeste meuwe leden aan Het is een groot geluk 
voor PerspectieF dat deze commissie als een van de eersten goed draaide Zij hebben zeker hun 
doelstellmgen gehaald

Ebate (hfst 7 3 beleidsplan)
Ebate was op 22 januan 2000 het cadeautje van de jongerenorgamsalies aan hun moederpartijen, 
op het moment dat het GPV en de RPF stemden over een meuwe politieke formatie, de
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ChnstenUme Dll politieke E-zine, waarm leden hun artikelen en menmgen Kwijt kunnen over de 
actuele poliliek, is m het afgelopen half jaar elke Iwee weken verschenen, met uitzondenng van de 
recessen Het ging over de meest uiteenlopende onderwerpen Ebate word! ook veei gelezen 
door leden van andere partijorganen en door mensen die gewoon even rondkijken op het web 
Ook hebben een aanlal onderwerpen uit Ebate dit jaar de pers gehaald
Ebate heeft dus zeker een aanzienlijke bijdrage mogen leveren aan de debatcultuur binnen onze 
jongerenorgamsatie Ebate heeft mmiddels bijna 700 leden

Contact met de ChnstenUme
Er is veel contact geweesl tussen de ChnstenUme en PerspectieF, met zowel het bestuur 
(voornamehjk via bneven en contact tussen de beide voorzitters) als de Tweede Kamerfraclie (& 
in mmdere mate met de Eerste Kamer- en de Eurofraclie) Verder wordt PerspectieF regelmatig 
uitgenodigd voor het houden van spreekbeurten bij kiesveremgingen Met het Umebureau is 
regelmatig overieg geweest en met het Wetenschappelijk Instituut is het contact recentelijk 
opgestart Hienmee is een belangnjke doelstellmg van PerspectieF, de contacten met de 
ChnstenUme aanhalen, gehaald Uiteraard moeten deze contacten wel onderhouden worden om 
de doelstellmg ook structureel te kunnen blijven bereiken

Externe contacten
Een ander belangnjke doelstellmg van PerspectieF is om meer externe contacten te knjgen en te 
onderhouden Ook daar is PPF actief in geweest in September, vlak na de fusie, is er mtensief 
contact geweest met alle anderen Politieke Jongeren Orgamsaties (PJO's), over het gedoogbeleid 
in Nederland Onze standpunten daaroverwerden in een koffertje aan Jeltjevan Nieuwenhoven 
(Tweede Kamervoorzitter) aangeboden Hierdoor hebben de PJO's veel persaandacht gekregen 
Dit was uiteraard meteen ook een welkome publiciteitscampagne voor onze meuwe PJO 
Daarnaast zijn erveel contacten geweest met de Jonge Socialisten en enkele Molukse 
orgamsaties Inmiddels is het contact uitgebreid met o a het CDJA, de SGP-jongeren, Move Your 
World, de Rode Hoed, VARA, ND/RD journalisten, ICCO, GPJK/ In Spe, en Platform Zorg voor 
Leven Daarnaast is er in de zomer een voetballoernooi geweest tussen teams van alle PJO's 
PerspectieF kon daar helaas nog geen gotten breken

Internet
In verband met de fusie is er in 2000 een meuwe mternetsite ontwikkeld De site is enkele dagen 
na de fusie van start gegaan op een eigen domem fwww oerspectief nut, waardoorwe op dit punt 
met meer afhankelijk zijn van de ChnstenUme De site heeft een eigen discussieplatform, een 
chatbox en een download sectie voordocumenten
Vnjwel direct is er ook begonnen met het maandelijks verspreiden van de zogeheten PerspectieF- 
NieuwsbneF met een overzicht van alle meuwtjes op de site Als er belangnjke mededelmgen te 
doen waren, werd de mailmglijsl van de meuwsbnef ook gebruikt om de leden snel op de hoogte 
te brengen Op dit ogenblik wordt er gewerkt aan het vormen van een meuwe mternetcommissie 
zodat de contmuiteit van de site gegarandeerd is
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Samenvatting Perslijst
Penode 1 januan 2000 - 31 december 2000

Tn hel nummervan Ons Burgerschap dal speciaal gewijd was aan jongeren hadden een aantal 
PerspeclieF-ers (toen nog GPJC-ers en RPF-Jongeren) een artikel
Naar aanleidmg van opnchlmg van de ChnstenUme kwam Hans Valkenburg op radio en TV, maar ook 
het loneelstukje van RPF-Jongeren op de FR haalde 2 Vandaag

Toen Jurg Haider opkwam v/erd er ook een antiracisme demonslralie gehouden, Hans Valkenburg 
werd gemterviewd, op wereldomroep en 2 Vandaag

Op de Algmene Ledenvergadenng van 13 mei werd de naam PerspectieF bekend gemaakt Toen 
kregen we ook verschillende media-aandacht Voorafgaand aan de ledenvergadenng werden m een 
aantal steden discussieavonden georganiseerd voor de leden van GPJC en RPF-Jongeren (Ede, 
Zwolle, Rotterdam, Enschede, Hardinxveld-Giessendam, Assen en Utrecht)

Het gedoogbeleid werd door de meeste politieke jongerenorgamsaties aan de kaak gesteld Dat 
leidde lot aandacht van onder andere hel journaal en meerdere kranlen

Molukken toen het geweld maar met stopte heefl PerspectieF geprobeerd haar steentje bij te dragen 
aan de oplossmg van het conflict Na een voorbereidmgstijd orgamseerden we een forumavond 
Daarnaast schreven we samen met Molukse jongeren een brief aan Van Aadsen en hebben we 
persbenchten uitgegeven

Via de NJMO zij ergesprekken geweest met verschillende ministers, Pronk en Bnnkhorst 

De workshop chnstehjke politiek is in verscheidene jongerenveremgmgen positief ontvangen
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